
Protokół nr  17/2020 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 14.09.2020 r. 

 

 

W posiedzeniu odbytym w Urzędzie Miejskim w Iłowej przy ul. Żeromskiego 27 uczestniczyło 6 osób. 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

1. Franciszek Przynoga                    -       przewodniczący Komisji 

2. Tomasz Słomiński                        -       wiceprzewodniczący Komisji 

3. Fryderyk Roszak                          -        sekretarz Komisji 

4. Mieczysław Jakubowicz             -       członek Komisji 

5. Ilona Krawczyk                             -       członek Komisji 

6. Zygmunt Sygnowski                    -       członek Komisji 

 

W związku z wymaganą liczbą osób, obrady są prawomocne. 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyły osoby: 

 

Aldona Slipaczek-Jurek – Sekretarz Gminy 

Mirosław Wdowiak – Przewodniczący Rady 

 

Temat posiedzenia: Petycja Firmy Szulc-Efekt Sp.z o.o. Warszawa  o dbałość zdrowia i komfortu 

interesantów, pracowników Urzędu, uczniów w szkołach publicznych, etc.  oraz ponowne 

rozpatrzenie skargi Firmy ANGA na Kierownika ZGKiM. 

 

Komisja w głosowaniu jawnym przyjęła następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie się z petycją Firmy Szulc-Efekt Sp.zo.o. 

2. Wysłuchanie wyjaśnień Pani Sekretarz Gminy. 

3. Dyskusja i podjęcie decyzji w sprawie petycji. 

4. Dyskusja i podjęcie decyzji w sprawie skargi na Kierownika ZGKiM.                                                                       

5. Sprawy różne. 

 

Ad. 1,2. Po otwarciu  i przyjęciu porządku obrad członkowie komisji zapoznali się z petycją na 

temat stosowania środków do dezynfekcji oraz z informacją przekazaną przez Panią Sekretarz 

Gminy. Środki używane na terenie urzędu i jednostek podległych mają wszystkie atesty i 

spełniają odpowiednie normy. Środki zostały zakupione zgodnie z obowiązującymi w tym 

zakresie przepisami.                                                                                                                                                                                        

 

Ad. 3. Po zapoznaniu się z petycją oraz wysłuchaniu wyjaśnień Pani Sekretarz, Komisja stwierdza,że 

Gmina Iłowa działa zgodnie z procedurami a odpowiedź na przedstawione zapytania została przesłana 

Firmie Szulc-Efekt Sp.z o.o. w dniu 20 sierpnia br. 

 

Ad. 4. Przewodniczący Rady Miejskiej dnia 27.08.2020r ponownie przekazał do zbadania przez Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji skargę z dnia 14 lipca 2020r Firmy Usługowej „ANGA” z Iłowej na Kierownika 

ZGKiM. 

Zdaniem  przewodniczącego Komisji, ponowne rozpatrywanie skargi wg obowiązujących przepisów 

jest bezzasadne gdyż skarżący nie przedstawił nowych okoliczności związanych ze skargą. 



 

 

Komisja zapoznała się z opinią Pani Mecenas i po dyskusji w głosowaniu jawnym czterema głosami „za” 

przy dwóch głosach „przeciw” uznała skargę za zasadną. Jednak mając na względzie konieczność 

rozstrzygnięcia skargi Komisja proponuje poddać pod głosowanie projekt uchwały o bezzasadności 

skargi. 

 

Ad. 5.  Komisja zapoznała się z wyjaśnieniami w sprawie zakupu koparko-ładowarki oraz pozostałymi 

pismami przedstawionymi przez przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Posiedzenie Komisji trwało nieprzerwanie od godz. 15.10 do godz. 16.30. 

 

 

Podpisy (przewodniczący i Sekretarz): 

 

 

Franciszek Przynoga       ……………………………………………… 

                                                     (Przewodniczący) 

 

 

Fryderyk Roszak              ……………………………………………… 

                                                           (Sekretarz) 

 

 


